
 
 
Horst, 24 maart 2020 
 
 
 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Horst aan de Maas  
 
 
Betreft:  Aanvullende vragen naar aanleiding van maatregelen coronavirus 
 
 
Geacht college, 
 
 
Middels een RIB heeft het college ons geïnformeerd over de maatregelen die we als 
gemeente hebben genomen ter ondersteuning van onze inwoners in deze crisistijd. 
Maatregelen waar we het als SP grotendeels mee eens kunnen zijn. Op deze plek 
willen we onze waardering uitspreken voor het snelle en adequate handelen van het 
college op dit punt.  
 
Dat neemt niet weg, dat de SP nog een aantal aanvullende vragen heeft, met als 
achterliggend doel de maatregelen die al genomen zijn verder te optimaliseren. Het 
gaat om de volgende zaken: 
 
Vrijstelling sollicitaties 
 

1. Krijgen mensen in de bijstand ook vrijstelling van verplichte sollicitaties, zoals 
ook mensen in de WW deze krijgen tijdens de crisis? 

 
Jeugdzorg en Wmo 
 

2. Hoe garanderen we de veiligheid van gezinnen, m.b.t. huiselijk geweld? Nu 
veel gezinnen binnen (moeten) blijven, zijn de controles op die situaties 
gegarandeerd i.v.m. de door de overheid genomen maatregelen? 
 

3. Ons benaderen signalen dat gemeenten stoppen met de financiering van de 
jeugdzorg en de ondersteuning in kader van de Wet maatschappelijke 
ondersteuning, als die vanwege het coronavirus niet adequaat kan worden 
geleverd. Dit vinden wij als SP een kwalijke zaak. Kan het college ons 
garanderen dat dit in onze gemeente niet gaat gebeuren? 

 
Arbeidsmigranten 
 

4. Arbeidsmigranten wonen veelal met meerdere personen in een 
woning/woonunit. Hierdoor ontstaat een grotere kans op besmetting. Hoe 
controleert het college of hier de genomen maatregelen in acht worden 
genomen? Gaat het college hier handhaven wanneer de veiligheid niet 
gegarandeerd kan worden? 



 
5. Geldt ook in onze regio, zoals we nu lezen dat in andere regio’s plaatsvindt, 

dat veel arbeidsmigranten naar huis gaan? 
 

6. Arbeidsmigranten worden vaak in groepen met busjes vervoerd naar de 
werkplek. Ook werken deze mensen, zoals nu reeds gesignaleerd, veelal in 
grotere groepen op korte afstand van elkaar. Op welke manier gaat het 
college hierop toezien, conform de landelijk genomen maatregelen? 

 
Voedselbank 

 
7. Heeft het college enig zicht op de situatie met betrekking tot de voedselbank? 

Is het college bereid wanneer deze problemen ondervindt, als gevolg van de 
coronacrisis, om extra te ondersteunen?  

 
Uithuiszetting 
 

8. Is het college bereid om uithuiszetting te verbieden met betrekking tot 
huurwoningen, inclusief huurwoningen in de private huurmarkt, tijdens de 
coronacrisis?  

 
Daklozen 
 

9. Wanneer er op dit moment sprake is van dakloze mensen in onze gemeente, 
gaat het college dan voor deze mensen zorgen dat zij worden opgevangen in 
bijvoorbeeld lege hotels of lege huizen? Wanneer er op dit moment geen 
sprake is van dakloze mensen in onze gemeente, maar er alsnog tijdens deze 
crisis mensen dakloos worden, is het college dan bereid om deze mensen op 
eerder genoemde wijze op te vangen? 

 
 
 
Ik hoop op een spoedige beantwoording. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 
 
 
 
 

Aniet Fonteyne 
SP Horst aan de Maas 
 
 
 
 
 


